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WIELSBEKE

    

Dit huis-aan-huisblad verschijnt drie tot vier keer per jaar en 
houdt jullie op de hoogte van het reilen en zeilen binnen de 
gemeente, maar ook van wat de N-VA doet op provinciaal, 
Vlaams en federaal niveau.

www.n-va.be/wielsbeke

N-VA ORGANISEERT

BLIJDE INTREDE 

SINTERKLAAS
Beste inwoner van Wielsbeke, Sint-
Baafs-Vijve en Ooigem,

Economisch zijn het drukke tijden 
in Wielsbeke. Onze bedrijven die-
nen tal van investeringsdossiers in. 
Zo gaat Beaulieu International een 
nieuw hoofdkantoor en een nieuwe 
showroom bouwen op de site langs 
de Rijksweg in Wielsbeke. Crops is 
bezig met de bouw van een nieuw 
diepvriesmagazijn in Ooigem. Ook de 
groep Unilin doet nieuwe investerin-
gen op Wielsbeeks grondgebied. De 
N-VA is verheugd met al deze econo-
mische bedrijvigheid en we doen er al-mische bedrijvigheid en we doen er al-
les aan om die nog meer te stimuleren.

N-VA IS ACTIEF IN DE GEMEENTE
In dit huis-aan-huisblad blikken we 
ook even terug op de activiteiten van 
de voorbije maanden. Op het laatste 
weekend van augustus sloten we 
de zomer traditioneel af met de 
Wielsbeekse Feesten. Op vrijdagavond 
tekende de N-VA present met handig-
heidsspelen voor de kinderen. 
Zaterdagavond waren we allen 
getuige van een uitzonderlijk vuur-
werk met muziek en lasershow. Het werk met muziek en lasershow. Het 
tweede weekend van oktober zakten tweede weekend van oktober zakten 

duizenden mensen, onder een prach-
tige najaarszon, af naar het dorpsplein 
van Sint-Baafs-Vijve voor de 165ste

editie van de Hondenzwemming. De 
smetteloze organisatie van vzw de 
Sint-Bavovrienden, met steun van het 
gemeentebestuur, is een pluim waard!

Van de zomer naar de winter is 
slechts een kleine stap. We verwijzen 
nu al graag naar de traditionele blijde 
intrede van de Sint op zaterdag 28 
november aan het sas van Ooigem. 
Meer over al het bovenstaande kunt u 
lezen in dit blad van uw Wielsbeekse 
N-VA-afdeling. Ook over de provincie N-VA-afdeling. Ook over de provincie 
vindt u op de binnenbladzijden 
trouwens een interessant artikel, 
want ook daar roert de N-VA zich, 
weliswaar van-
uit de oppositie.uit de oppositie.

Bedrijven investeren in 
Wielsbeke en in jobs

zaterdag 
28 november 
13.30 uur
Inmiddels bijna 50 jaar geleden zette 
de Sint voor het eerst voet aan wal aan 
het sas van Ooigem. De N-VA wil deze 
traditie verderzetten. Op zaterdag 28 
november is het weer zover. 

Om 13.30 uur verzamelen  kinderen en 
hun ouders aan het Sint-Brixiusplein 
in Ooigem. Daarna gaat het in stoet – 
vergezeld door de harmonie De Ware 
Vrienden – naar het sas.

Na de aankomst van Sinterklaas per 
boot keert de stoet terug naar het Sint-
Brixiusplein. In taverne De Klokke kun-
nen de kinderen een persoonlijk gesprek 
met de Sint hebben en krijgen ze een 
zakje snoep en een geschenkje. 

Om het geheel wat betaalbaar te 
houden, vragen de organisatoren – 
N-VA Wielsbeke en Taverne De Klokke 
– hiervoor een bescheiden bijdrage van 
3 euro.V.
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duizenden mensen, onder een prach-

Rik Buyse,
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Tijdens de gemeenteraad van juli 
werd onder meer voorgesteld om 
de groenzones in de Bloemen- en 
Granenwijk een nieuwe bestem-
ming te geven. Zo zou de groen-
zone tussen de twee wijken deels 
verkaveld worden. Dit was echter 
niet naar de zin van de bewoners 
van beide wijken. Zij begonnen met 
een petitie om beide groenzones te 
behouden.

PETITIE HEEFT EFFECT
Tijdens de infovergadering van 24 augustus liet het schepencollege weten dat het akkoord met de visie van de 
wijkbewoners. Er is geen draagvlak is om deze groenzones deels te verkavelen en dus blijven de groenzones tussen 
en op beide wijken integraal behouden. 

Net zoals de vorige jaren was de 
Wielsbeekse N-VA-afdeling paraat op 
de avondmarkt tijdens de Wielsbeekse 
Feesten. Dit jaar kozen we ervoor om de 
kinderen spel en plezier te gunnen. 
We huurden een drietal spelen waarop 
de vele Wielsbeekse kinderen zich de 
hele avond konden uitleven. Ze konden 
ook enkele mooie prijzen winnen.

De viering van de Vlaamse Feest-
dag vond in Wielsbeke plaats op 
vrijdag 10 juli in zaal Den Aert 
in Sint-Baafs-Vijve. Na een korte 
inleiding van Dominiek Wemel, 
voorzitter van de cultuurraad 
van Wielsbeke, werd het nieuwe 
glasraam in deze prachtige zaal 
ingehuldigd. 

Schepen van Cultuur Daisy Schepen van Cultuur Daisy 
Haydon gaf uitleg over de 

geschiedenis van deze ex-nood-
kerk van Sint-Baafs-Vijve. Daarna 
vertelde onze N-VA-schepen van 
Patrimonium Rik Buyse de 
geschiedenis van het glasraam. 

Gastspreker na de inhuldiging 
was niemand minder dan Vlaams 
Minister van Cultuur Sven Gatz, 
die ondanks zijn drukke agenda 
toch tijd vond om naar Sint-Baafs-
Vijve te komen. Zijn speech was 
enigszins verrassend, met veel 
aandacht voor de nieuwkomers in 
ons Vlaanderen. 

CULTUURPRIJS VOOR 
WIELSBEEKSE PIANIST

Ten slotte was er nog de uitreiking 
van de tweejaarlijkse Juliaan 
Claerhoutprijs. Die gaat naar 
pianist Steven Vanhauwaert uit 
Wielsbeke. Hijzelf verblijft Wielsbeke. Hijzelf verblijft 
momenteel in het buitenland 

waardoor zijn ouders uit handen 
van de cultuurminister de prijs in 
ontvangst mochten nemen. 

De viering werd afgesloten met een 
uit volle borst gezongen Vlaamse 
Leeuw. De band Fukushima Five 
volgde daarna nog voor de 
muzikale noot.

11 juliviering in Wielsbeke met de 
Vlaamse minister van Cultuur

Groenzones Bloemen- en Granenwijk blijven

N-VA op Wielsbeekse Feesten

Bert is burgemeester van Izegem en volgt in het 
Vlaams Parlement vooral mobiliteitsdossiers op. 

“Vanuit mijn achtergrond als burgemeester kaart 
ik ook de bezorgdheden van lokale besturen aan in 
Brussel”, zegt Bert. “Ik denk dan aan de toekomst 
van onze OCMW’s en de provincies of de financi-
eel moeilijke situatie van vele besturen.”

Economische dossiers zijn dan weer een kolfje naar 
de hand van Axel. “Vanuit mijn verleden bij Unizo 
wil ik verandering teweegbrengen voor (jonge) 
ondernemers”, zegt hij. “Als voorzitter van de 
commissie Economie en lid van de  commissie 
Ruimtelijke Ordening kan  ik me volledig inzet-
ten voor de ontwikkeling van onze economie en 
welvaart in Vlaanderen. 

Zo kunnen we meer ademruimte geven aan jonge 
opstartende ondernemers, maar ook bestaande 
bedrijven de kansen en ruimte geven om te blijven 
investeren en groeien.”

Twee dertigers 
in het Vlaams 
Parlement

Het is geen geheim dat de N-VA een koele minnaar is 
van het provinciale niveau. Als partij ijveren we voor 
een duidelijker afgebakend politiek landschap, met 
meer bevoegdheden voor het gemeentelijk niveau en 
streekoverleg. Onder impuls van minister Homans is 
alvast een eerste grote stap gezet. Materies zoals sport, 
cultuur en welzijn worden van de provincie naar Vlaan-
deren of de steden en gemeenten overgeheveld. Zij krij-
gen ook geld om dat nieuwe beleid te voeren. Bij de 
provincie blijven nog economie, ruimtelijke ordening 
en toerisme. Het provinciaal niveau blijft dus, tot nader 
bericht, wel belangrijk voor onze gemeentes en inwoners.

Rik Buyse: “Als lid van de commissies Landbouw, Water-
beleid en Infrastructuur, Economie en Streekontwikkeling 
volg ik alle dossiers voor de provincie en onze streek in het 
bijzonder. Ook ruimtelijke ordening volg ik van nabij op, 
waarbij ik me onder meer al liet horen over de voorschriften 
voor Slachthuis Tielt en de aankoop van het gebouw IJzer-
dijk in Diksmuide. De oppositie kon daar aantonen dat de 
provincie bijna een kwart miljoen te veel betaald heeft.”

Machteld Vanhee: “Nog niet zo lang geleden kon ik mij 
inzetten voor de gemeenschap en de jeugd in het bijzonder 
als Chiroleidster en medewerker van de Jeugdraad. Het 
omgaan met mensen, anderen helpen en ondersteunen 
heb ik ook daar geleerd. Een verlengstuk van deze inzet 
heb ik gevonden als OCMW-raadslid en provincieraads-
lid. Beide mandaten zijn een hele uitdaging en vragen een 
niet te onderschatten inzet. Maar ik doe het graag omdat 
het ook u aanbelangt. De zaken waarvoor ik opkom, zijn 
sport, personeel en onderwijs. Ook de werking van ons 
provinciaal onderwijs volg ik op de voet, net als cultuur 
en welzijn.”

Provincie West-Vlaanderen: 
een nieuw verhaal 
dient zich aan

Vlaamse volksvertegenwoordigers 

Axel Ronse en Bert Maertens.

Provincieraadslid Rik BuyseProvincieraadslid Rik BuyseProvincieraadslid Rik Buyse
Schepen in Wielsbeke, bevoegd voor 

Financiën, Lokale Economie en Ordening

rik.buyse@west-vlaanderen.be

Provincieraadslid Machteld VanheeProvincieraadslid Machteld VanheeProvincieraadslid Machteld VanheeProvincieraadslid Machteld Vanhee

Leerkracht buitengewoon secundair onderwijsLeerkracht buitengewoon secundair onderwijsLeerkracht buitengewoon secundair onderwijsLeerkracht buitengewoon secundair onderwijs

OCMW-raadslid in MeulebekeOCMW-raadslid in Meulebeke

machteld.vanhee@west-vlaanderen.be

De ouders van pianist Steven Vanhauwaert De ouders van pianist Steven Vanhauwaert 

nemen de Juliaan Claerhoutprijs in ontvangst.

Het wandelpad blijft zoals het is Het wandelpad blijft zoals het is 

en wordt niet verlegd.

Het was aanschuiven om Het was aanschuiven om Het was aanschuiven om Het was aanschuiven om 

‘bibberdraak’ te spelen.‘bibberdraak’ te spelen.‘bibberdraak’ te spelen.
De N-VA-stand op de Wielsbeekse De N-VA-stand op de Wielsbeekse 

avondmarkt lokte veel volk.

De infovergadering in Vogelsang De infovergadering in Vogelsang 

werd druk bijgewoond.

Ook elders in Sint-Baafs-Vijve werd 11 juli 

gevierd. Op dit buurtfeest voor de centrum-

straten bijvoorbeeld.straten bijvoorbeeld.

Mocht u vragen hebben omtrent deze thema’s, aarzel dan niet om ons te contacteren via bert.maertens@n-va.be of 
axel.ronse@n-va.be. Wij staan klaar om jullie persoonlijke vragen op te volgen en te beantwoorden.

Een vraag? Een suggestie?

Indien je als inwoner van Wielsbeke een vraag hebt over 

provinciale materie of zaken in je gemeente, aarzel niet 

contact op te nemen met Machteld of Rik.contact op te nemen met Machteld of Rik.

Axel Ronse en Bert Maertens, twee jonge

dertigers, vertegenwoordigen onze streek

in het Vlaams Parlement.
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Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Sterk grenzenbeleid Enkel échte vluchtelingen

Harde aanpak
mensenhandel

Europese
buitengrenzen
versterken

Werken aan 
structurele
veiligheid in 
herkomstlanden

Meer en betere 
opvang in de regio
van herkomst

Nieuw EU-fonds om
solidaire lidstaten
financieel te steunen

Pushbacks
naar veilige
havens

Vluchteling

= opvang voor wie vlucht 
voor oorlog en vervolging

Economische migrant

Grondige screening 
op terroristen en 
criminelen

Bed Bad Brood

Negatieve beslissing

Terugkeer enige optie

Grenzen aan
gastvrijheid

Vrijwillig als het 
kan, gedwongen 

als het moet

Negatieve beslissing
=

Geen opvang van:

N-VA pakt vluchtelingencrisis 
menselijk en eerlijk aan

De N-VA vraagt:

Zacht voor de kwetsbaren, maar hard voor wie misbruik maakt van onze gastvrijheid

Theo Francken, staatssecretaris voor Asiel en Migratie

Niet enkel symptomen, maar vooral oorzaken aanpakken:
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